
Skolebestyrelsesmøde mandag d. 040923 kl. 19.00 – 21.30 

 

Mødeleder: Rikke 

 

Ordstyrer: Michael 

 

Afbud: Hurtigst muligt til Morten.  

 

 

Dagsorden:  

 

39/2023 Godkendelse af referat fra sidste gang 

Godkendt 

 

40/2023 Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har haft afstemning om, hvem der skal være formand. Aksel fra 6. årgang er valgt. Milas 

og Clara er bestyrelsesmedlemmer.  

I uge 35 solgte de for 906 kr. (åbningsugen) Møderne der er afholdt, har hovedsageligt handlet om 

Guffen og hvordan den skal styres. 

Næste fokus i elevrådet er elevmedbestemmelse. Hvilke forventninger har de til medbestemmelsen.  

Elevrådet deler også skolemad ud. 

 

41/2023 Høringssvar budget 2024 

 Skolebestyrelsens høringssvar kunne indeholde: 

- Meninger om tildelingsmodellen, som skal evalueres ultimo 23 

- Meninger  

- Reminder om de afsatte midler til ny glasgang  

- Serviceområde 16 (anbringelser m.m.) er underbudgetteret – hvem skal betale? 

- ”Sunds modellen” – kan den brede sig til Lind  

- Tak for nybyg og faglokaler, som har givet en ny fagkultur  

- Et presset almenområde – besparelserne på 10 mio. over 23/24 kan mærkes! 

- ? 

 Morten laver et udkast – som vi sammen debattere på mødet. Deadline for indsendelse 

 er 13/9.  

Morten gennemgår dias fra budget 2024. Der er deadline på høringssvar den 13/9 2023. Skolebe-

styrelsens høringssvar blev gennemgået og tilrettet. Det sendes snarest afsted.  

 

42/2023 Ansættelser 

 Evaluering af processen med 84 ansøgere og ansættelse af Mette Lukassen. 

Vi havde en super god proces i forhold til ansættelse af barselsvikariatet. 

  

43/2023 Henvendelse fra Ankestyrelsen.  

Højgårdskolen er – igen – i ministeriets søgelys, da de ikke mener vi overholder regler 

for klasseloft og holddannelse.  

- Kort tilbagemelding, hvor er sagen nu? 

Morten orienterede om hvor sagen er nu.  

 

 



44/2023 Forældremøder  

- Tilbagemeldinger?  

Ledelsen undersøger, hvem der har forsikringsansvaret i tilfælde af, at børnene kommer til skade til 

og fra idræt. 

Der er ønske om, at der tydeliggøres, hvornår forældre må deltage til hvilke alternative da-

ge/arrangementer. 

 

45/2023 TEMA: Meddelelsesbog  

 Underretning til hjemmet om barnets udbytte af undervisningen. 

- Skal vi have et princip?  

- Bud på den gode proces omkring meddelelsesbog / det gode samarbejde mellem 

skole og hjem. 

- Hvordan tager vi hensyn til forældres forskellige forudsætninger i tilbagemeldin-

gen? 

- Hvilket ansvar og hvilke opgaver har skolen / forældrene / eleven? 

Ang. Tema: Skole-hjemsamtaler fra sidste møde ref. 005 – Denne er tilrettet i en enkelt sætning.  

 

Meddelelsesbog: 

Morten gennemgik de forskellige måder, lærerne arbejder med meddelelsesbogen på. Hvordan ar-

bejdes der med fokuspunkter og hvordan inddrages barnets stemme. 

Meddelelsesbogen skal udgives på AULA, gerne med en vejledning til forældre i at finde den. 

 

46/2023 Henvendelser fra forældre omkring skolebio og skolemad   

 v/Anne  

Anne fortalte om henvendelsen. Vi har et princip omhandlende uddeling af tryksager. 

Skolemad – Der har været en stor prisstigning i forhold til skolemad. Hvad kan det skyldes? Morten 

kontakter Madtjansen.  

 

47/2023 Kort nyt: 

  Nyt fra formanden: 

Der er blevet fortalt om samarbejdsmodellen, som var en fin viden. 

Nyt fra ledelsen: 

Tour de bestyrelse er i år den 30/10. 

Alle interessenter omkring skolen samarbejder, hvilket er et stærkt signal. 

 

48/2023 Eventuelt 

UMR har været rundt på skolen for at tjekke op på sikkerheden. De fandt forskellige ting der skulle 

udbedres, hvilket vores TSM har gjort.  

 

 

Punkter til næste møde: 

 

 

     Mvh. Rikke og Morten 

Ref. Christine 


